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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het te veel
inkopen van vaccins tegen Influenza
H1N1. (Ingezonden 5 oktober 2009)

1
Is het waar dat u veel teveel vaccins
tegen Influenza H1N1 heeft
ingekocht?1

2
Is het waar dat de Gezondheidsraad
op 8 mei 2009 concludeerde dat er
nog onvoldoende gegevens waren
voor beoordeling van de
epidemiologische situatie en in het
tweede rapport van de
Gezondheidsraad van 17 augustus
werd geconcludeerd dat alleen
vaccinatie van risicogroepen en
medisch personeel zinvol is?

3
Is het waar dat u op 18 juni eerst naar
buiten heeft gebracht dat u het advies
van de Gezondheidsraad wilde
afwachten alvorens een beslissing te
nemen over de hoeveelheid aan te
kopen vaccins, maar ’s avonds een
persbericht doet uitgaan waarin
wordt gemeld dat er 34 miljoen
vaccins zijn aangekocht?

4
Wat is de procedure bij een dergelijke
omvangrijke aankoop van vaccins?
Op welke gronden wordt de
beslissing genomen? Op grond van
welke informatie en welke adviezen?
Kan uiteengezet worden in welke

mate de verschillende informatie en
adviezen die bij de aankoop van het
vaccin tegen Influenza H1N1
beschikbaar waren een rol hebben
gespeeld en welke informatie c.q.
adviezen een doorslaggevende rol
hebben gespeeld bij de beslissing om
34 miljoen vaccins aan te kopen?

5
Hoeveel van de 34 miljoen vaccins
zullen worden gebruikt? Wat gebeurt
er met de overgebleven vaccins? Zijn
er mogelijkheden deze door te
verkopen? Zo ja, wanneer en aan
wie?

6
Kan worden toegelicht welk bedrag
verloren gaat als de vaccins niet
kunnen worden doorverkocht?

1 NRC Next, 29 september 2009.
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